
 

 

Fråga till samhällsbyggnadsnämndens ordförande. 

Efter att ha besökt Hemlingborg och verksamheterna som bedrivs där, så kunde man se det 
parkeringskaos som råder. Det var fullt på de 35 p-platser som 170 anställda har till sitt 
förfogande och minst lika många var parkerade längs vägen in till parkeringer, där det inte är 
tillåtet att parkera. 

Med anledning av detta ställer jag följande frågor. 

1. Vad är motivet till att det ska finnas 35 p-platser på en arbetsplats med 170  anställda? 

2. Finns det det någon plan för att lösa den akuta parkeringsproblematiken? 
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